

得獎者將有機會代表香港特別行政區參加「挑戰盃」、「中國國際互聯網+」、「京港青創杯」 等全國權威賽事。

Top winners will have the chances to represent HKSAR in national competitions, including "Challenge Cup", "China International Internet+", "BJ-HK Cup" etc.



Online Registration



查詢 Enquires

香港新一代文化協會創新及創業中心(香港科學園) HKNGCA Innovation & Entrepreneurship Centre (HKSTP)

2528 1993



9045 9767



hkchallengeplus@newgen.org.hk



www.hkchallengeplus.com



香港新一代文化協會創新及創業中心



o hkngca_iec

協辦機構 Co-organizers:





































支持機構 Supporting Organizations:























贊助機構 Funding Organization

 π 創 新 科 技 署 Innovation and Technology Commission



主辦機構 Organizer:



合辦機構 Co-organizer:

資訊技術 Information Technology

社企/文化創意 Social Enterprise/ Cultural

創業計劃 Entrepreneurship

數理/機械 Math. & Phy. /Mechanics & Control Systems

初創企業 Startup

生命科學 Life Sciences

> **Energy, Environmental and Chemical Engineering**

The 8th Hong Kong University Student **Innovation & Entrepreneurship Competition**

— 大賽日程 2022 Timeline —

31/3 (Thu) 截止報名

20/4 (Wed) 截止交件 Submission Deadline

7/5 (Sat) 初賽 **Initial Judging**

27/5(Fri) 決賽暨公開展覽 Final Judging and Public Exhibition

28/5 (Sat) 頒獎典禮 **Award Ceremony**

A. 創新項目 Innovation

形式 Format:

科學論文 Research Thesis

創新發明 Invention

組別 Group:

- 1. 生命科學 Life Sciences
- 3. 資訊技術 Information Technology
- 2. 能源環境化工

Energy, Environmental and Chemical Engineering

Mathematics and Physics / Mechanics and Control Systems

B. 創業項目 Entrepreneurship

形式 Format:

簡報+*計劃書(*可入圍決賽後遞交) PPT+*Proposal (*could be submitted after initial judging)

組別 Group:

1. 創業計劃

Entrepreneurship Proposal

2. 初創企業

Startup (須附上商業登記證及公司註冊證明 submit BR & CI)

3. 社企/文化創意

Social Enterprise/ Cultural & Creative Services

參賽資格 Eligibility:

全日制高級文憑、副學士、學士、碩士研究生、碩士博士銜接課程及博士研究生(不包括在職研究生) Full time higher diploma, associate's, bachelor's, master's, MPhil-PhD articulated programmes or doctoral degree students.(On-job postgraduates exclusive)

創業項目已成立公司者,歡迎畢業5年內之畢業生及師生共創項目報名

For Entrepreneurship enrollment with registered company, welcome the Projects from Graduated ≤ 5 years or Cooperative Projects of teachers and students

參賽人數 No. of Participants:

個人或團隊(人數不限) Individual / Team Project (no restriction on the number of people)

參賽成員可跨院校組成,唯以隊長之院校為項目所屬院校

Members could be from different institutes, but the institution of the team leader will represent the whole team when taking part in the Regional /National Competition

31/3(Thu)

截止報名 Application Deadline

網上報名或下載及填妥報名表後電郵至: Online Application or email the completed form to

hkchallengeplus@newgen.org.hk



20/4(Wed)

截止交件 Submission Deadline

遞交:作品封面頁+作品(一式四份) Submit: Cover Page + Project (4 copies)



方法:親身或郵寄至本中心 In person / By post







初賽 Initial Judging

參賽者毋須現身初賽,入圍決賽之參賽者接獲電郵通知

Participants do not need to show up at this stage; selected project teams will be notified by email



7/5(Sat)

27/5(Fri)

決賽暨公開展覽 Final Judging & Public Exhibition

入圍決審之參賽者須按大會要求布展,並出席全日之 決賽及公開展覽

Finalists are required to set up booths and attend the full-day Final Judging & Public Exhibition



28/5(Sat)

頒獎典禮 Award Ceremony

各組之獎項將於頒獎禮現場公布

Results will be announced officially at the ceremony





主旨:賽事推介:第8屆香港大學生創新及創業大賽

各位同學:

賽事推介:第8屆香港大學生創新及創業大賽

一年一度大專學界創新創業盛事又來了! 今年將踏入第8屆·本港獲獎之創新項目將繼續銜接素有「中國青年創新科技的奧林匹克」美譽之「挑戰盃」全國大學生課外學術科技作品競賽; 而獲獎之創業項目將有機會參與被譽為「全球最大最好的路演平台」——中國國際「互聯網+」大學生創新創業大賽·及「中國青年創業最大平台」——「挑戰盃」中國大學生創業計劃競賽!

想發揮你的創新意念?想實現你的創業夢想?機會難得,趕快報名參加啦!

	「第8屆香港大學生創新及創業大賽」
截止日期	截止報名: 2022 年 3 月 31 日(四)
	截止遞交作品:2022年4月20日(三)
參賽項目	(I) 創新項目 (科學論文/創新發明)
	(①生命科學/②能源環境化工/③資訊技術/④數理/機械)
	(11)創業項目(①創業計劃/②初創企業/③社企/文化創意)- ②③歡迎師生共創項目
	內容可包括:先進製造/資訊技術/現代農業/社企或文化創意等範疇
大賽網址	www.hkchallengeplus.com

上述賽事除歡迎學生參賽外,部分項目更歡迎畢業五年內之學生或師生共同參賽,請立即登入 大賽網址(www.hkchallengeplus.com)了解賽事之相關資訊及重要日子。如有任何疑問,歡迎致電 25281993 與李小姐/林小姐聯絡,或以電郵(hkchallengeplus@newgen.org.hk)向我們查詢。 祝各位

各方面也更上一層樓!

香港新一代文化協會創新及創業中心

啟



HKNGCA Innovation & Entrepreneurship Centre
Tel: 2528 1993 / 2528 1909
Email: hkchallengeplus@newgen.org.hk

Website: www.hkchallengeplus.com

<u>Upcoming Competition: the 8th Hong Kong University Student Innovation and Entrepreneurship Competition</u>

Dear student,

It's time for our annual highlight innovation and entrepreneurship event for higher education institutions again! In our 8th annual competition, the winning innovation projects will continue to represent Hong Kong in the "Challenge Cup" National College Students' Extracurricular Academic Science and Technology Contest which is recognized as the "China youth innovation and entrepreneurship Olympic" while the winning entrepreneurship projects will enter the China International College Students "Innovation and Entrepreneurship Competition and/or the "Challenge Cup" China College Students Entrepreneurship Competition, which are known as "the best and biggest roadshow platform worldwide" and the "the biggest platform of Chinese young entrepreneurs" respectively.

Wanna showcase your entrepreneurial skills and talents? Wanna turn your innovative dreams into reality? Wanna meet more similar great minds? Visit this website now (www.hkchallengeplus.com) to learn more about the competition and important dates. Don't miss this golden opportunity to thrive; submit your application right now!

Details of the Competition:

The 8th Hong Kong University Student Innovation and Entrepreneurship Competition	
Deadlines:	Application Deadline: 31st Mar 2022 (Thu) Project Submission Deadline: 20th Apr 2022 (Wed)
Categories :	(I) Innovation Category (Research Thesis/ Invention); (①Life Sciences/②Energy, Environmental and Chemical Engineering/③Information technology/④Mathematics and Physics/ Mechanics and Control Systems) (II) Entrepreneurship Category (①Entrepreneurship Proposal/ ②Startup/③Social Enterprise/Cultural & Creative Services)- ②&③ welcome cooperative projects of teaching staff and students Project Areas: Manufacturing/Information Technology Services/Cultural & Creative Services/ Community Services/ Social entrepreneurship/ Modern Agricultureetc.
Awards:	 Awards: Grand Award, First Place Award, Second Place Award, Third Place Award Outstanding Institution Award (to be awarded to the institution which had submitted the highest number of outstanding projects) Top winners will represent HKSAR and their colleges in the above mentioned National Competition(s)
Website:	www.hkchallengeplus.com

Apart from current students, for some categories of the competition, we welcome entries from graduates who have graduated for no more than 5 years as well as entries of cooperative projects by collegiate teaching staff and students. Your help in spreading the word or participant would be greatly appreciated! For more details, please refer to our official website. For enquiries, please kindly contact Ms. Jody Li or Ms. Hoki Lam by 25281993 or by email (hkchallengeplus@newgen.org.hk).

Wish you all the best!

HKNGCA Innovation & Entrepreneurship Centre

Tel: 2528 1993 / 2528 1909

Email: hkchallengeplus@newgen.org.hk Website: www.hkchallengeplus.com

FB page:香港新一代文化協會創新及創業中心